
Výboru finančního č.2/2022 

konaného dne 24.3.2022 

od 18:00 do 18:50 hod 

 

Místo konání: 

on-line 

Přítomni: 

Ing. Jiří Barcal - předseda výboru, Vlasta Formanová, Monika Krylová, Ing. Oldřich Doleček 

- členové výboru,  

Ing. Lenka Pěničková - tajemník výboru 

Omluveni:  

Ing. Martin Víšek  

  

1. Žádost o finanční příspěvky na rok 2022 

Členové finančního výboru byli seznámeni se žádostmi o finanční příspěvky na r.2022. 

Finanční výbor konstatoval, že finanční prostředky určené ve schváleném rozpočtu pro r.2022 

na příspěvky žadatelům o finanční podporu jsou v oblasti sportu ve výši 400tis.Kč (z toho 

334tis.Kč zůstatek dotace z rozpočtu HMP z odvodu VHP z r.2021, zbytek z vlastních zdrojů), 

v oblasti kultury ve výši 400tis.Kč (z toho 191,8tis.Kč zůstatek dotace z rozpočtu HMP 

z odvodu VHP z r.2021, zbytek z vlastních zdrojů), v oblasti zájmové činnosti 20tis.Kč 

z vlastních zdrojů, tj. celkem 820tis.Kč.  

Finanční výbor po projednání doporučuje ZMČ schválit žádosti a uzavřít konkrétní 

veřejnoprávní smlouvy takto: 

a) poskytnutí dotace ve výši 60.000,- Kč spolku Rodinné centrum Chuchle, z.s. (IČ 

03438554), Starochuchelská 7, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle na organizaci akcí a provoz 

rodinného centra v roce 2022, 

b) poskytnutí dotace ve výši 100.000,- Kč spolku Aerobic Team Praha, z.s. (IČ 22845364), 

Plzeňská 1270/97, 150 00 Praha 5 – Košíře na provoz a celoroční činnost pro děti a mládež 

v roce 2022,   

c) poskytnutí dotace ve výši 30.000,- Kč na organizaci sportovních akcí a činnost spolku Český 

rybářský svaz, z.s., MO Praha 5 – Velká Chuchle (IČ 71200185), U Skály 187, 159 00 Praha 

5 – Velká Chuchle v roce 2022, 

d) poskytnutí dotace ve výši 30.000,- Kč Tělocvičné jednotě Sokol Chuchle (IČ 71191852), 

Starochuchelská 96/2, 159 00 Praha  5 – Velká Chuchle na podporu činnosti a organizaci akcí 

TJ v roce 2022, 

e) poskytnutí dotace ve výši 20.000,- Kč na organizaci akcí a činnost spolku Český svaz 

chovatelů, ZO Velká Chuchle (IČ 04537190), Starochuchelská 7, 159 00 Praha 5 – Velká 

Chuchle v roce 2022, finanční výbor nevidí problém ve využití příspěvku MČ i na členské 

příspěvky, 

 

f) poskytnutí dotace ve výši 30.000,- Kč DTJ Velká Chuchle (IČ 45241147), K Vápence 

208/23, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle na provoz tělocvičny a organizaci akce přespolní běh  

v r.2022, 



 

g) poskytnutí dotace ve výši 10.000,- Kč  TAJV, z.s. (IČ 09287094), Sportovní 158, 290 01 

Poděbrady na realizaci 1.ročníku semifinálové sportovní akce v MČ Velká Chuchle v rámci 

nového programu národního projektu „Sportovní den mládeže s TAJV“ v roce 2022, který je 

pod záštitou NSA,MHMP a MŠMT, a to za podmínky, že se sportovní akce uskuteční na území 

MČ Praha – Velká Chuchle, budou se jí moci zúčastnit jako účastníci i diváci občané MČ a že 

akce bude organizátorem předem veřejně propagována (např. v Chuchelské zpravodaji). 

  Organizátor akce Mgr. Jan Váňa předpokládá zapojení 50-60 žáků ZŠ s tím, že 

pozvánku se znakem MČ k publikování by zaslal po finální domluvě termínu turnaje. Dle 

sdělení ředitelky ZŠ Charlotty Masarykové však nemá ZŠ zájem účastnit se této akce vzhledem 

k tomu, že má již své naplánované projekty. 

 

2. Vyúčtování dotací za r.2021 

Členové finančního výboru měli k dispozici vyúčtování předložené všemi příjemci 

finanční podpory z rozpočtu MČ v roce 2021. Finanční výbor konstatoval, že všichni příjemci 

předložili vyúčtování ve stanoveném termínu (31.1.2022), ve vyúčtováních nebyly zjištěny 

žádné nedostatky nebo porušení veřejnoprávní smlouvy či zákona. Finanční výbor akceptuje, 

že předložená vyúčtování energií se vztahují i na spotřebu v r.2020 vzhledem k tomu, že datum 

vystavení i zdanitelného plnění vyúčtování je v r.2021. 

 

3. Návrh rozpočtový úprav 

Předseda finančnímu výboru předložil k projednání návrh rozpočtových úprav č. 1/2022 

- viz příloha. 

Do rozpočtu je třeba zapojit rezervu na OdPa 6221 v souvislosti s pomocí občanům 

Ukrajiny, a to zejména na zprovoznění bývalé kontejnerové ZŠ v K8. Finanční výbor navrhl 

přesunout 100tis.Kč z rezervy na příspěvky spolkům. 

Finanční výbor souhlasí s tímto návrhem a doporučuje ZMČ předložený návrh 

rozpočtových úprav č. 1/2022 schválit. 

 

4.  Smlouva na správu sítě se spol. Comes, spol. s r.o. 

Finančnímu výboru byl předložen návrh nové smlouvy se spol. Comes, spol. s r.o. na 

správu sítě, která byla předjednána již v březnu 2021, po odvolání paní Mgr. Felix z funkce 

starostky nebyla aktualizace smlouvy dořešena. Současná smlouva nebyla valorizována od roku 

2011, dokonce byla v té době snížena o 100% z původních 6175,- Kč na stávajících 3630,- Kč. 

Ve schváleném rozpočtu na r.2022 je s navýšením částky počítáno (10 043Kč/měsíc). V rámci 

měsíčního paušálu je navýšen počet hodin. 

 Finanční výbor souhlasí s tímto návrhem a doporučuje ZMČ uzavřít novou Servisní 

smlouvu o poskytování odborných IT služeb  se spol. Comes, spol. s r.o. 

 

5. Revokace usnesení ZMČ č.7/2011, b.7/2a ze den 8.11.2021 – limit objednávek 

Na základě žádosti pana starosty i tajemníka ÚMČ předložil předseda členům výboru 

návrh na revokaci (zrušení) usnesení ZMČ č.7/2011, b.7/2a ze dne 8.11.2021, ze kterého 

vyplývá, že objednávky nad 15tis.Kč bez DHP schvaluje ZMČ. Předseda finančního výboru 

s revokací usnesení souhlasí z důvodu, že tento nízký limit jen ztěžuje běžný provoz MČ i 



ÚMČ. Ostatní členové finančního výboru však s revokací usnesení nesouhlasí, a to z důvodu, 

že toto usnesení v listopadu 2021 navrhlo a schválilo stávající vedení MČ. 

Po diskusi tedy finanční výbor ZMČ nedoporučuje usnesení ZMČ č.7/2011, b.7/2a 

ze dne 8.11.2021 revokovat. 

 

6. Žádost ZŠ 

Na základě žádosti ředitelky ZŠ o ponechání nevyčerpaného příspěvku na provoz za 

r.2021 ve výši 257.374,14Kč doporučuje finanční výbor ZMČ ponechat ZŠ tuto částku k 

čerpání v r.2022 na zvýšené provozní výdaje, a to zejména z důvodu zvyšujících se 

nákladů na energie a také případně na výuku dětí z Ukrajiny. 

 

 

   

 

Ing. Jiří Barcal 

předseda finančního výboru ZMČ 
 

 


